



Tarlack Appartements
Tarlack GmbH
5771 Leogang, Hütten 34

Tel: +43 6583 8623,
Fax: +43 6583 8623
Internet: www.tarlackhof.at
Mail: familie.bacher@sol.at
UID-Nr.: ATU 67407237

STORNOBEDINGUNGEN / CANCELLATION POLICIES

- Stornierungen, die bis zu 30 Tage vor Anreisedatum erfolgen, werden mit 20 Prozent des Preises der gesamten Buchung berechnet.
 - Stornierungen, die bis zu 21 Tage vor Anreisedatum erfolgen, werden mit 40 Prozent des Preises der gesamten Buchung berechnet.
 - Stornierungen, die bis zu 14 Tage vor Anreisedatum erfolgen, werden mit 60 Prozent des Preises der gesamten Buchung berechnet.
 - Stornierungen, die bis zu 7 Tage vor Anreisedatum erfolgen, werden mit 80 Prozent des Preises der gesamten Buchung berechnet.
 - Stornierungen, die verspätet erfolgen, sowie Nichtanreisen werden mit 100 Prozent des Preises der gesamten Buchung berechnet.
-
- If cancelled up to 30 days before date of arrival, 20 percent of the total price of the reservation will be charged.
 - If cancelled up to 21 days before date of arrival, 40 percent of the total price of the reservation will be charged.
 - If cancelled up to 14 days before date of arrival, 60 percent of the total price of the reservation will be charged.
 - If cancelled up to 7 days before date of arrival, 80 percent of the total price of the reservation will be charged.
 - If cancelled later or in case of no-show, 100 percent of the total price of the reservation will be charged.